
 

Odal Rotaryklubb 

 

Møtereferat 
Møtedato 10 februar 2020 

Tema Presidentens møte 

Sted Tronbøl Grendehus 

Tilstede  

 

 

15 stk 

Pål Sindre 

Gunnar Ditlefsen                         

Geir Kristoffersen                         

Odd Frantzen                                

Turid Åsum                                 

Harald Hove                               

Sverre Holm                               

Peder Karlsaunet                         

Cato Bekkevold                           

Rolf Brun                                      

Vidar Holstad                               

Arne Aas                                      

Kari Holth                                   

Sigvardt Moss Pran                   

Marianne Johanstuen                 

Referat Velkommen  v/ Presidenten: 
Ord for dagen. 

 

Traktater 

Svalbardtraktaten 100 år – Baron Wedel Jarlsberg var sentral– 44 land har undertegnet 

traktaten. Svalbard vs Spitsbergen. 

 

Versailles-traktaten 

Skisserte en grense mellom Russland og Polen. Konglomorat av folkeslag. 

Frå Versailles-traktaten lever fortsatt grensen mellom Danmark og Tyskland ved 

Flensburg.  

 

Ordet fritt: 

Arrangement Eldretreff v/ Arne 

27/ april på Skogtun. 

Komiteen bestående Peder, Alf og Arne. 

Loddsalg – avtales med Saniteten; - merk Galterud bør også reflekteres når 

overskuddet skal fordeles / tildeles. 

 

Fluor og skismøring v/ Arne 

20/11 – 2019 – møte i FIS – forbod frå 1/1-2021. To nordmenn i front. 

EU-direktiv – karbon8 – gjeldende frå medio 2020. Frå da kun karbon6. 

FIS – krav er strengere – vanskelig å få til å tre i kraft så raskt- må ha 

overgangsperiode. HMS-krav har vært ivaretatt siden omkring år 2000. Omfang av 

skadelighet vanskelig å beskrive. Skirens sitt innhald kan også være skadelig. 

 

Konsekvens: 

Kontroll-regime – ikkje avklart –  

Næringslivet må få tid til å tilpasse seg. 

Nytt produkt er parafin-basert  - mye her er uavklart. 
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Odal Rotary 

Innlandsvær 2020:  Værrapport ved Sverre: 

(Jfr Eilif Sandberg – ENØK og bioenergi.) 

Januar 2020 urovekkende varm. Snitt på +1,9 grader. Varmeste siden 1883 og første 

januar med pluss-grader i gjennomsnitt. Skyldes lavtrykkenes bane inn over 

Atlanterhavet.  

Snødybde er fallende og isforholdene på Mjøsa bærer også preg av dette. 

 

Skyldest dette klimaendringer ?? – Må ses på over tid. Normalt vil temperaturen 

svinge. Kan vi slå oss til ro? – Antageligvis ikke. 

 

 

Programmet utover våren : - Utdrag v/ Gunnar D. 

 
Neste møte: 

Måndag 17 februar: ”Tid og tidsregning ifbm skuddår" v/ President Pål Sindre 

 
Måndag 24 februar: 

”Bedriftsbesøk hos MAPEI AS og det nye fabrikkanlegget" v/ Trond Hagerud, Adm. 

direktør Mapei AS. Vi samkjører fra Skarnes eno - og møter opp hos Mapei senest kl. 

19:00 

------ 
Måndag 16 mars: Besøk hos Marianne og Odd Erik. Vinsmaking med tilbehør. Obs 

transport. 

 
Intercitymøte på Kongsvinger 26 mars 

Herdahlssalen – KongsvingerRotary klubb og Vinger Rotary klubb vil være 

medarrøngører:  Tema: Freds- og sikkerhets-politikk v/ Gerenaralsekretær i Den 

Norske Atlanterhavskomité Kate Hansen Bundt. 

https://www.atlanterhavskomiteen.no/nettsider/dnak/om-oss/generalsekretaren  
 

Vi er invitert til torskeaften med Nord –Odal Rotary – invitasjon til påmelding 

kommer. 

 
Spørsmål og innspill: 

Folkehelse:  

Strandpromenaden frå Saga-brygge og sørover – hugges rent langs med Glomma og 

det forberedes å forlenge promenaden mot Disenå. 

 

Nye Veier – kva er det?  

Hvordan kan de bygge billigere? Plankrav meir begrenset og tilpasset. 

Trasévalg E16 – mot Gardermoen ?? Spennende tider for oss alle i Sør-Odal og 

nabokommuner. 

 

Referat ved: geir 

 

https://www.atlanterhavskomiteen.no/nettsider/dnak/om-oss/generalsekretaren

